

Message important : autoroute à péage en flux libre

L'autoroute A14-A13 Paris Normandie passe progressivement au péage en flux libre : depuis mi-juin 2024 pour l'autoroute A14 et depuis le 10 décembre 2024 pour l'autoroute A13.

Plus besoin de vous arrêter pour payer le péage, **vous réglez après votre trajet, dans les 72h** sur [sanef.com](https://www.sanef.com) ou chez un buraliste Nirio.

Attention le non-paiement du péage constitue une infraction au code de la route et vous expose à une amende. L'agence de location aura l'obligation de désigner les clients n'ayant pas payé leur péage.

Pour en savoir sur les autoroutes concernées sur l'axe Paris-Normandie et les moyens de paiement cliquez [ici](#).

Important message: free-flow tolling

The A14-A13 motorways between Paris Normandy are introducing free-flow tolling : since mid-June 2024 for the A14 motorway and from December 10, 2024 for the A13 motorway.

No need to stop anymore to pay the toll, **you will pay after your trip, within 72 hours** on [sanef.com](https://www.sanef.com) or at a Nirio tabacconist.

Please note that failure to pay a toll is a violation of the French motorway code and is subject to a fine. The rental agency will be required to designate customers who have not paid their toll.

To find out more about the free-flow motorways between Paris and Normandy, and how to pay, click [here](#).